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ΧΑΡΑ ΚΕΦΑΛΙΔΟΥ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΔΡΑΜΑΣ  

ΤΟΜΕΑΡΧΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Παρασκευή, 16 Δεκεμβρίου 2022 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς:   Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Γ. Γεωργαντά  

Θέμα: «Άμεση εφαρμογή του συστήματος ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 /AGRITRACK, σε ολόκληρη την ελληνική 
επικράτεια, ζητούν οι Κτηνοτροφικοί Σύλλογοι ΑΜΘ». 

Οι Κτηνοτροφικοί Σύλλογοι της Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης, με επιστολή τους προς τον 

Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, που δημοσιεύτηκε στον τοπικό τύπο της Δράμας, 

αναφέρονται σε σημαντικά θέματα που ταλαιπωρούν την Κτηνοτροφία εδώ και αρκετά χρόνια και 

χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης.  

Όπως αναφέρουν στο δημοσίευμα, στην ελληνική Κτηνοτροφία παρατηρούνται τα παρακάτω 

σοβαρά προβλήματα, τα οποία απειλούν το μέλλον της:  

• Οι παράνομες ελληνοποιήσεις εισαγωγών γάλακτος, που αποτελούν ένα σημαντικό μέρος της 

συνολικής κατανάλωσης στην εγχώρια αγορά και αποτελούν μεγάλη πληγή για τον κλάδο των 

Ελλήνων Κτηνοτρόφων, αφού πολλές φορές αποδεδειγμένα χρησιμοποιούνται για τη νοθεία 

ΠΟΠ |(Προστατευόμενη Ονομασία Προέλευσης) και ΠΓΕ (Προστασία Γεωγραφικής Ένδειξης) 

προϊόντων της πατρίδας μας. 

• Η έλλειψη ψηφιοποίησης δημιουργεί συνθήκες χειραγώγησης των αδύναμων μερών της 

αλυσίδας, δηλαδή των Ελλήνων Κτηνοτρόφων. 

• Η αναγκαιότητα για την τακτική πληκτρολόγηση / ενημέρωση του ΑΡΤΕΜΙΣ, για τη συμφωνία 

ισοζυγίων κάθε παραγωγού, που προβληματίζει και επιβαρύνει τον κλάδο των Κτηνοτρόφων. 

Οι Κτηνοτρόφοι αναφέρουν ότι για τα ανωτέρω προβλήματα ο ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ έχει αναπτύξει το 

σύστημα ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 /AGRITRACK - που έχει εφαρμοστεί με επιτυχία στη Θεσσαλία - το οποίο 

μπορεί να συμβάλει με επιτυχία στην καταπολέμησή τους. Για το σύστημα αυτό υπάρχουν, από το 

2021, δηλώσεις από τον πρώην Υπουργό και τον Πρωθυπουργό, ότι θα εφαρμοστεί άμεσα ή ότι ήδη 

εφαρμόζεται, αλλά μέχρι στιγμής δεν υπάρχει καμία σχετική ενέργεια. 

Αναρωτιούνται λοιπόν οι Κτηνοτρόφοι, για ποιους λόγους εμποδίζεται η εφαρμογή, στο σύνολο της 

χώρας, ενός δοκιμασμένου ελληνικού συστήματος, του οποίου τη λειτουργία υποστηρίζουν όλοι στα 

λόγια και το οποίο θα μπορούσε να δώσει λύσεις σε σημαντικά προβλήματα που ταλαιπωρούν τον 

κλάδο τους. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

799

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/12/2022



2 
 

Σας επισυνάπτω το δημοσίευμα στον τοπικό τύπο της Δράμας και παρακαλώ να προβείτε σε όλες 

τις απαραίτητες και αναγκαίες ενέργειες άμεσης εφαρμογής του συστήματος ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 

/AGRITRACK, προκειμένου να αντιμετωπιστούν τα σοβαρά θέματα που αντιμετωπίζουν οι 

Κτηνοτρόφοι όλης της χώρας. 

 
Η αναφέρουσα βουλευτής 

 

                                                                     Χαρά Κεφαλίδου 
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Προς 
Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
& Τροφίμων                                      
κ. Γεώργιο Γεωργαντά  

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,
Οι κτηνοτροφικές οργανώσεις 

που συνυπογράφουμε την επιστο-
λή αυτή, έχοντας την ευθύνη της 
εκπροσώπησης των κτηνοτρόφων 
της χώρας, θα θέλαμε να επιστή-
σουμε την προσοχή σας στα 3 
παρακάτω σημαντικά θέματα, που 
ταλαιπωρούν την Ελληνική κτηνο-
τροφία, εδώ και αρκετά χρόνια:
1. Παράνομες ελληνοποιήσεις 

εισαγωγών γάλακτος που απο-
τελούν ένα σημαντικό μέρος 
της συνολικής κατανάλωσης 
και αποτελούν μεγάλη πληγή 
για τον κλάδο μας αφού πολλές 
φορές αποδεδειγμένα χρησιμο-
ποιούνται για τη νοθεία ΠΟΠ και 
ΠΓΕ προϊόντων της πατρίδας 
μας. Είμαστε πεπεισμένοι ότι 
εάν δεν περιοριστούν οι ελλη-
νοποιήσεις και οι νοθεύσεις, 
διακινδυνεύουμε το μέλλον της 
Ελληνικής κτηνοτροφίας.  

2. Η έλλειψη ψηφιοποίησης δημι-
ουργεί συνθήκες χειραγώγησης 
των αδύναμων μερών της αλυ-
σίδας, δηλαδή των Ελλήνων 
κτηνοτρόφων

3. Η αναγκαιότητα για τακτική 
πληκτρολόγηση / ενημέρωση 
του ΑΡΤΕΜΙΣ, για τη συμφωνία 
ισοζυγίων κάθε παραγωγού, 
προβληματίζει και επιβαρύνει τα 
μέλη μας. 

Ο ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ είναι ενήμε-

ρος για τα ανωτέρω προβλήματα 
του κλάδου μας και έχει υλοποιήσει 
το ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 / AGRITRACK, 
που δούλευε πιλοτικά με απόλυτη 
επιτυχία στη Θεσσαλία για 2 χρό-
νια, μέχρι που το σταματήσατε. Το 
ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 / AGRITRACK έχει 
αποδείξει ότι μπορεί να βελτιώσει 
τις συνθήκες και να συμβάλει στην 
καταπολέμηση των προβλημάτων 
αλλά και να βελτιωθεί, όπου στην 
εφαρμογή του διαπιστώνονται 
ατέλειες.

Δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν έχει 
γίνει καμία ενέργεια εξάπλωσης 
του συστήματος, για να επωφελη-
θεί η Ελληνική κτηνοτροφία.  

Από το 2021 έχουμε ακούσει 
επανειλημμένα από τον πρώην 
υπουργό, τον πρωθυπουργό και 
εσάς, ότι το σύστημα θα εφαρ-
μοστεί άμεσα ή ήδη εφαρμόζεται, 
αλλά από όσο ξέρουμε δεν έχει 
γίνει καμία ενέργεια.  Κάτι που 
προκαλεί την αγανάκτηση μας, 
ειδικά όταν ο ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ 
είναι διατεθειμένος να καλύψει το 

κόστος υλοποίησης από το δικό 
μας παρακράτημα.  Ακολουθούν 
κάποιες από τις δηλώσεις που 
έχουμε στο αρχείο μας:
1. 09/09/2021 à Δηλώσεις Σ. Λι-

βανού  «Χτυπάμε την παρανομί-
α και τις ελληνοποιήσεις» .. με το 
ΑρτεμιςPlus / II με την εφαρμογή 
του οποίου εξοικονομούνται 150 
εκατ. Ευρώ

2. 11/09/2021 à Παρουσία-
ση στον Πρωθυπουργό του 
συστήματος ΑρτεμιςPlus / II 
(Ψηφιοποίησης Ισοζυγίων με 
τεχνολογίες Blockchain) και 
δήλωση Πρωθυπουργού στην 
85η ΔΕΘ ότι με το Αρτεμις 2.0 
θα εντοπίσουμε ελληνοποιήσεις 
προϊόντων και θα τιμωρήσουμε 
τους παραβάτες)

3. 13/05/2022 à Δήλωση σας 
στα γραφεία ΕΛΓΟ Θες/νίκη 
(τηλεοπτική κάλυψη ΕΡΤ3) για 
το Αρτεμις 2.0 / AGRITRACK: 
«Χρέος μας να διαφυλάξουμε 
τον πλούτο της χώρας και το 
μόχθο των παραγωγών»

Επίσης γνωρίζουμε ότι το 
σύστημα το υποστηρίζει και το 
απαιτεί και η ΕΔΟΦ, (05/10/2022 
– Ι. Βιτάλης:«Άμεση εφαρμογή της 
ψηφιακής μεθόδου του Προγράμ-
ματος ΑΡΤΕΜΙΣ 2 για τον έλεγχο 
διακίνησης γάλακτος εντός και 
εκτός Ελλάδος»).

Επομένως, δεν καταλαβαίνου-
με, τι εμποδίζει την εφαρμογή 
στο σύνολο της χώρας ενός δοκι-
μασμένου ελληνικού συστήματος, 
του οποίου τη λειτουργία υποστη-
ρίζουν όλοι στα λόγια και το οποίο 
θα δώσει λύσεις σε σημαντικά 
προβλήματα που ταλαιπωρούν 
τον κλάδο μας εδώ και πολλά 
χρόνια;

Αν δεν είναι η έλλειψη πολιτι-
κής βούλησης ή γραφειοκρατική 
κωλυσιεργία, τότε ποια είναι αυτή 
η αόρατη δύναμη που εμποδίζει 
την υλοποίηση των εξαγγελιών της 
κυβέρνησης;

Εμείς και όλα τα μέλη μας υπο-
στηρίζουμε και απαιτούμε, την 
άμεση εφαρμογή του δοκιμασμέ-
νου συστήματος ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 / 
AGRITRACK, σε ολόκληρη την 
ελληνική επικράτεια.

Αποδείξτε επιτέλους με πράξεις, 
τις δημόσιες εξαγγελίες σας!

Αναμένουμε την άμεση ανταπό-
κρισή σας.

Με εκτίμηση,
Οι Κτηνοτροφικοί Φορείς:

Σύνδεσμος Ελληνικής 
Κτηνοτροφίας (ΣΕΚ)
Πανελλήνια Ένωση 

Κτηνοτρόφων (ΠΕΚ)
Συντονιστικό Κτηνοτροφικών Φορέων 

Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης
Κτηνοτροφικός Σύλλογος Αττικής

Κτηνοτροφικοί Σύλλογοι ΑΜΘ

Ψηφιοποίηση ισοζυγίων γάλακτος – 
ΑΡΤΕΜΙΣ 2.0 / AGRITRACK

Το Σάββατο 17 Δεκεμβρίου 
στις 6 το απόγευμα στην 

στρατιωτική λέσχη θα πραγμα-
τοποιηθεί η χριστουγεννιάτικη 
γιορτή  «Μηνύματα Αγάπης» της 

Ένωσης Κυριών Δράμας-Σ.Α.Φ.
Η εκδήλωση θα ξεκινήσει με ομι-
λία και θέμα: «Η αγάπη ως δυ-
νατότητα» από τον Αρχιμανδρίτη 
Γεράσιμο Βλατίτση. Θα ακολου-

θήσουν χριστουγεννιάτικοι ύμνοι 
και τραγούδια από την βυζαντινή 
και παραδοσιακή χορωδία της 
Ένωσης Κυριών, ενώ η εκδήλω-
ση θα ολοκληρωθεί με μηνύματα 

αγάπης που θα απευθύνουν 
μέλη και εθελοντές του φορέα. 
Την γιορτή θα πλαισιώσει με 
τους ήχους του βιολιού της η κα 
Μαρία Σταυριανίδου.

Σάββατο 17 ∆εκεμβρίου στη Στρατιωτική Λέσχη στις 6 το απόγευμα 

Χριστουγεννιάτικη γιορτή με μηνύματα αγάπης
Από την Ένωση Κυριών Δράμας-Σ.Α.Φ. και τον Δήμο Δράμας

ΕΠΙΚΑΙΡόΤΗΤΑ
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